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بررسی عملکرد، اصلاح آییننامهها و نقشه راه صادرات در جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان

اکسپو و اجلاس آفریقا؛ روایت اردیبهشت پُرکار اتاق اصفهان

نشست هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان با تمرکز بر تشریح برنامههای توسعهای و

بررسی چالشها و فرصتهای پیش روی اتاق برگزار شد. در این نشست، موضوعاتی از جمله بازنگری آییننامه

معاملات، سیاستهای مالی و توسعه زیرساختهای آموزشی، همچنین تداوم رویدادهای بینالمللی و نمایشگاهی،

مورد توجه اعضا قرار گرفت.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، ارائه گزارشی از سومین اجلاس همکاری های ایران و آفریقا، بررسی پیشنهادهای مرتبط با سقف اختیارات، پیگیری روند خرید

ساختمان جدید برای واحدهای اجرایی اتاق و مرور پیشرفت پروژه های فناورانه از جمله ERP و LMS، از دیگر محورهای مطرح شده در این جلسه بود. همچنین گزارشی از

مشارکت فعال اتاق در نمایشگاه اکسپو تهران و برنامه ریزی برای رویدادهای آینده، مورد تأکید قرار گرفت.

نتایج مثبت اجلاس آفریقا برای تجارت خارجی ایران

امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان، با اشاره به برگزاری سومین اجلاس همکاری های ایران و آفریقا در اصفهان گفت: این اجلاس یکی از رویدادهای بین المللی مهم ماه

گذشته بود که خوشبختانه نتایج و دستاوردهای مطلوبی به همراه داشت. ۹ اتاق بازرگانی از کشورهای مختلف آفریقایی در این رویداد حضور یافتند و تفاهم نامه های خوبی نیز

امضا شد.

وی با اشاره به تحولات اخیر در حوزه تعاملات مالی افزود: مجمع تشخیص مصلحت نظام اقدامات امیدوارکننده ای در زمینه رفع محدودیت های مالی بین المللی انجام داده که در

صورت تداوم، می تواند بستر رشد تجارت بین الملل را تقویت کند.

لزوم تسهیل و تسریع فرایندهای داخلی

سید یاسر طیب نیا، نایب رئیس اتاق بازرگانی اصفهان نیز با تأکید بر لزوم تسهیل و تسریع فرایندهای داخلی گفت: آیین نامه معاملات باید به گونه ای تنظیم شود که ضمن حفظ

شأن هیئت نمایندگان اتاق، خللی در فرایندهای اجرایی اتاق پیش نیاید و امور دچار وقفه های طولانی برای تصمیم گیری نشوند.

بازنگری در آیین نامه معاملات

علی صفرنوراله، رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و تأمین مالی و عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی اصفهان، ضمن نقد آیین نامه جدید ابلاغ شده از سوی اتاق ایران اظهار داشت: بر

اساس آیین نامه جدید، تصمیم گیری درباره معاملات عمده بر عهده هیئت رئیسه گذاشته شده است، درحالی که پیشنهاد هیئت رئیسه اتاق بازرگانی اصفهان آن است که معاملات

بالای یک میلیارد تومان در هیئت نمایندگان بررسی شود. همچنین، حضور یک نماینده از هیئت نمایندگان در کمیسیون معاملات به جای رویه قبلی که فقط مدیران اجرایی عضو

کمیسیون معاملات بودند، در نظر گرفته شده است.

نیاز به نمایشگاه دائمی برای صنعت سنگ

احمد خوروش، رئیس کمیسیون معدن و صنایع معدنی و عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی اصفهان، با اشاره به ظرفیت بالای صادرات سنگ در استان گفت: گفت وگوهای مفیدی

در حاشیه اجلاس آفریقا در حوزه صادرات صورت گرفت؛ اما برای موفقیت در این مسیر باید به سمت صادرات محصولات فراوری شده حرکت کنیم. ایجاد نمایشگاه دائمی سنگ در

اصفهان نیز گامی مهم در این راستاست.

تجربه موفق در اکسپو تهران

محمدجعفر فوده، نایب رئیس اتاق بازرگانی اصفهان، از تجربه موفق مشارکت در بخش کشاورزی اکسپو تهران سخن گفت و افزود: در ابتدا تصور نمی کردیم استقبال خوبی از

بخش کشاورزی صورت گیرد، اما نتایج بسیار رضایت بخش بود. بر همین اساس، تصمیم گرفته ایم در آینده باقدرت بیشتری در نمایشگاه های داخلی و خارجی شرکت کنیم.

او همچنین از برگزاری مراسم روز جهانی شیر در ۲۹ خرداد خبر داد و تأکید کرد: باتوجه به اهمیت این موضوع در سلامت خانواده، از اعضای اتاق و هیئت نمایندگان دعوت می کنم

در این رویداد که بدون هیچ هزینه کردی از سوی اتاق بازرگانی اصفهان برگزار می شود، مشارکت فعال داشته باشند.

تصمیم گیری بر اساس گزارش های سالانه معاملات

محمدرضا برکتین، رئیس کمیسیون صنعت و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز پیشنهاد داد گزارشی از معاملات سال گذشته اتاق بازرگانی اصفهان تهیه شود و در

آن سهم معاملاتی که از طریق مناقصه انجام شده اند مشخص شود.

تغییر نگرش آفریقا نسبت به ایران

محمدرضا گل احمد، رئیس کمیسیون مسئولیت اجتماعی شرکتی و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان، در تحلیل نتایج اجلاس آفریقا گفت: این اجلاس با حضور ۲۷۰

مهمان از سوی سازمان توسعه تجارت برگزار شد و حضور فعال اصفهان به عنوان میزبان، نگرش اتاق های آفریقایی نسبت به ایران را به شدت تغییر داد.

او افزود: در حوزه نساجی که انتظار نمی رفت، شاهد استقبال کم نظیری بودیم و همکاری هایی آغاز شد که بیانگر ظرفیت های مغفول مانده استان در تجارت بین المللی است.

ضرورت نظارت و حسابرسی داخلی روی معاملات
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اصغر اخوان مقدم، رئیس کمیسیون بهبود محیط کسب وکار و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز اظهار داشت: باید یک نظارت داخلی روی معاملاتی که در اتاق

انجام می شود وجود داشته باشد و در فواصل زمانی مشخص مورد بررسی قرار گیرند. به همین منظور اتاق بازرگانی اصفهان می تواند یک حسابرس را به کار گیرد که به بررسی

معاملات بپردازد.

حمایت از شرکت های کوچک و متوسط در نمایشگاه ها

فرشته امینی، رئیس کمیسیون توسعه صادرات و مدیریت واردات و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان، با تمجید از مدل اجرایی اتاق در نمایشگاه اکسپو گفت: اتاق های

بازرگانی و شرکت های بزرگ نیاز چندانی به حضور در نمایشگاه ها ندارند. این نمایشگاه ها باید به فرصتی برای معرفی شرکت های کوچک و متوسط تبدیل شوند و اتاق باید

نقش حامی و تسهیلگر را ایفا کند.

گردشگری بین المللی؛ بازتاب مثبت رویداد تور اپراتورها

مژگان ایزدی، رئیس کمیسیون گردشگری، فرش و صنایع دستی و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان، به اثرگذاری مثبت رویداد ۱۰۰ تور اپراتور جهان در نصف جهان

اشاره کرد و افزود: در ماه های اخیر چندین تور از کشورهای ویتنام، بوسنی و تاجیکستان به اصفهان آمده اند که نتیجه مستقیم این رویداد است. اتاق ایران نیز در اکسپو ۲۰۲۵ از

تور اپراتورهایی برای سفر به تهران و کیش با الگوگیری از رویداد اصفهان، دعوت کرده است.

ظرفیت بالای اصفهان در تولید نهاده های دامی و آبزیان

وحید دزفولی، رئیس کمیسیون کشاورزی و صنایع وابسته و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان، با تأکید بر ظرفیت های بالای استان در حوزه کشاورزی و تولید خوراک

دام و آبزیان اظهار داشت: در جریان اجلاس آفریقا، درخواست های زیادی برای واردات خوراک آبزیان از سوی کشورهای آفریقایی دریافت کردیم. این بخش می تواند محور

توسعه صادرات استان در حوزه کشاورزی و دامپروری قرار گیرد.

تسهیل فرایندها با راه اندازی سامانه یکپارچه اطلاعات

وحید فولادگر، رئیس کمیسیون اقتصاد دانش بنیان و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز گفت: راه اندازی سامانه یکپارچه اطلاعات در سازمان های امروزی یک

ضرورت است و باعث تسهیل فرایندها می شود.

فعالیت پررنگ اتاق در حوزه بین الملل

حمیدرضا امیدان، دبیرکل اتاق بازرگانی اصفهان، در ابتدای جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان، گزارشی اجمالی از فعالیت ها و دستاوردهای اجرایی صورت گرفته در ماه

اردیبهشت ارائه داد و بر عمل گرایی و توسعه محوری بخش خصوصی تأکید کرد.

از دیگر موضوعات مطرح شده در جلسه، بازنگری در آیین نامه معاملات اتاق بود که با هدف افزایش شفافیت مالی و نظارت دقیق بر هزینه ها بررسی شد. در جریان جلسه هیئت

نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان، نوید ادریس، مدیر واحد توسعه کسب وکار و سرمایه گذاری از عملکرد غرفه های اتاق بازرگانی اصفهان در نمایشگاه اکسپو تهران، گزارش داد.

سعید ابراهیمی، مدیر واحد توسعه روابط بین الملل نیز درباره دستاوردها و فرایند اجرایی اجلاس همکاری های ایران و آفریقا توضیحاتی ارائه کرد و عرفان نجفی، مسئول فناوری

اطلاعات و زیرساخت، پیشرفت در اجرای سامانه های یکپارچه اطلاعاتی (ERP و LMS) به منظور تحقق اتاق پیشرو را تشریح کرد.
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